
PROTOKÓŁ Nr XLIX/23
z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 25 sierpnia 2023 roku
 
W sesji udział wzięło 15 radnych.
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:
 
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy
2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
4.     Sołtysi
   
Proponowany porządek obrad:
 

1.     Otwarcie sesji.
2.     Przedstawienie porządku obrad.
3.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok.
4.     Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy 
Łubnice na lata 2023-2031.
5.     Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad sprawienia pogrzebów oraz 
zwrotu kosztów pogrzebu realizowanych przez Gminę Łubnice.
6.     Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Łubnicach.
7.     Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/149/21 Rady Gminy 
Łubnice z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych na terenie Gminy Łubnice, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Łubnice, udostępnionych dla operatorów i przewoźników 
oraz warunków korzystania z tych przystanków.
8.     Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łubnice w trybie 
bezprzetargowym.
9.     Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych oddziałów 
przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Łubnice.
10.   Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Łubnice oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2023 roku.
11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IX/55/19 Rady Gminy Łubnice  z
dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Łubnice.
12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/78/19 Rady Gminy Łubnice 
z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmu i odpłatności za 
wynajem infrastruktury sportowej i pomieszczeń w placówkach oświatowych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina  Łubnice oraz opłat za wynajem.



13.  Interpelacje i wnioski radnych.
14.  Odpowiedzi na interpelacje.
15.  Wolne wnioski i informacje.

 
Ad. 1
 
P. Przew. – otwieram XLIX sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.
 
Ad. 2
 
P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany 
porządku obrad? Nie widzę. 
Przegłosujemy proponowany porządek obrad .
Porządek przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 3
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2023 rok.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej –  o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Bąk Przewodnicząca KR – opinia pozytywna.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy    do 
głosowania.

Uchwała Nr XLIX/309/23
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 4
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2023-2031.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej –  o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.



P. Bąk Przewodnicząca KR – opinia pozytywna.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy    do 
głosowania.

Uchwała Nr XLIX/310/23
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2023-2031.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 5
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie  określenia zasad sprawienia 
pogrzebów oraz zwrotu kosztów pogrzebu realizowanych przez Gminę Łubnice.
Następnie poprosił Panią Kierownik OPS o przedstawienie zasad.
Pani Kierownik OPS przedstawiła zasady.
P. Przewodniczący – Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej –  o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Bąk Przewodnicząca KR – opinia pozytywna.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy    do 
głosowania.

Uchwała Nr XLIX/311/23
w sprawie określenia zasad sprawienia pogrzebów oraz zwrotu kosztów pogrzebu 
realizowanych przez Gminę Łubnice.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad.6
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie  trybu i sposobu powoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Łubnicach.
Następnie poprosił Panią Inspektor Janinę Trelę o przedstawienie trybu i sposobu 
powoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Łubnicach.
Pani Janina Trela przedstawiła tryb i sposób powoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Łubnicach
P. Przewodniczący – Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej –  o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Bąk Przewodnicząca KR – opinia pozytywna.



P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy    do 
głosowania.

Uchwała Nr XLIX/312/23
w sprawie trybu i sposobu powoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w 
Łubnicach.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 7
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr 
XXIII/149/21 Rady Gminy Łubnice z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Łubnice, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Łubnice, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 
warunków korzystania z tych przystanków.
P. Przewodniczący – Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej –  o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Bąk Przewodnicząca KR – opinia pozytywna.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy    do 
głosowania.

Uchwała Nr XLIX/313/23
w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/149/21 Rady Gminy Łubnice z dnia 25 marca 2021 r. w
sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Łubnice, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Łubnice, udostępnionych dla operatorów i 
przewoźników oraz warunków korzystania z tych przystanków.
 
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad.8
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Łubnice w trybie 
bezprzetargowym.
P. Przewodniczący – Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej –  o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Bąk Przewodnicząca KR – opinia pozytywna.



P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy    do 
głosowania.

Uchwała Nr XLIX/314/23
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Łubnice w trybie bezprzetargowym.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 9
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie  ustalenia planu sieci 
publicznych oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Łubnice.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej –  o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Bąk Przewodnicząca KR – opinia pozytywna.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Bolon – ja mam pytanie czy wszystkie dzieci z Budzisk zostały przyjęte do przedszkola, 
nie brakło miejsca?
P. Wójt – jak było powiedziane proszę Państwa wszystkie dzieci miały zagwarantowane 
miejsce w przedszkolu w Łubnicach. Natomiast zdecydowana większość, są tylko 
nieliczne przypadki, które przyszły do Łubnic, poszły do Ruszczy.
P. Przew. – czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLIX/315/23
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych oddziałów przedszkolnych przy szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Łubnice.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 10
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie  ustalenia planu sieci 
publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Łubnice oraz określenia 
granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2023 roku.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.



P. Przewodniczący – Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej –  o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Bąk Przewodnicząca KR – opinia pozytywna.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Krzysztowski – co dalej będzie z boiskiem i placem zabaw na Budziskach?
P. Wójt – będą służyć mieszkańcom Budzisk.
P. Przew. – czy są jeszcze pytania?  Nie widzę. Przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLIX/316/23
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Łubnice oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych od dnia 
1 września 2023 roku.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 11
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie  zmiany uchwały nr IX/55/19 
Rady Gminy Łubnice  z dnia 30 sierpnia 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w szkołach 
podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Łubnice.
P. Przewodniczący – Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej –  o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Bąk Przewodnicząca KR – opinia pozytywna.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy    do 
głosowania.

Uchwała Nr XLIX/317/23
w sprawie zmiany uchwały nr IX/55/19 Rady Gminy Łubnice  z dnia 30 sierpnia 2019 r. w 
sprawie ustalenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 
oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Łubnice.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 12
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XII/78/19 
Rady Gminy Łubnice z dnia 6 grudnia 2019 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmu i 



odpłatności za wynajem infrastruktury sportowej i pomieszczeń w placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina  Łubnice oraz opłat za 
wynajem.
P. Przewodniczący – Proszę Przewodniczącego Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i 
Rolnictwa oraz Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej –  o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący KF,RGiR – opinia pozytywna.
P. Bąk Przewodnicząca KR – opinia pozytywna.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie widzę. Przechodzimy    do 
głosowania.

Uchwała Nr XLIX/318/23
w sprawie zmiany uchwały nr XII/78/19 Rady Gminy Łubnice z dnia 6 grudnia 2019 r. w 
sprawie ustalenia zasad wynajmu i odpłatności za wynajem infrastruktury sportowej i 
pomieszczeń w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina  Łubnice oraz opłat za wynajem.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 13
 
Brak interpelacji.
 
Ad. 14
 
Brak odpowiedzi na interpelacje.
 
Ad. 15
 
P. Przew. – wolne wnioski i informacje czy ktoś chce zabrać głos?
P. Motyl – chciałem zgłosić ten nieszczęśliwy chodnik w stronę Komasary. Dość, że był 
zepsuty to też jeszcze wjechali tym co koszą ciągnikiem i teraz już całkowicie. Ludzie nie 
mogę przejść nawet.
P. Przew. – to jest przy drodze powiatowej?
P. Motyl – tak oczywiście chciałem zgłosić bo ludzie mnie zgłaszają.
P. Wójt – przekażemy do Zarządu Dróg Powiatowych.
P. Motyl – dobrze, dziękuję.
P. Kępa mieszkanka gminy – wczoraj złożyłam oficjalne pismo do Pani Wójt ale 
postanowiła też dzisiaj przyjść żeby Państwu nakreślić pewną sytuację. W tym piśmie 
ogólnie poprosiłam o wyjaśnienie, no w sumie to było takie moje zażalenie i jakby 
naświetlenie mi sytuacji czy Pani Dyrektor Centrum Kultury miała prawo tak postąpić? Czy
ja złamałam jakieś prawo? Mianowicie chodzi o dożynki, tutaj na parkingu gdzie 
postawiłam przyczepę kateringową . o godzinie 17-tej została zgłoszona sprawa 
przyjechała Policja, że stosuję nielegalny handel. Rzekomo Policja też nie miała prawa na 



żadnej podstawie, pytałam prawnika, usuwać mnie z tego miejsca. Natomiast za 
porozumieniem stron przestawiłam mój punkt małej gastronomi troszeczkę bliżej do 
Krokosza na teren prywatny, więc Policja powiedziała, że więcej zgłoszeń już nie przyjmie,
że nie przyjedzie w interwencji w tej sprawie. Sprawdzili mi ogólnie firmę, czy mam 
legalnie wszystko. Oczywiście wszystko mam, no i też no właśnie chciałabym się zapytać 
czy to była jakaś podstawa prawna żeby to zgłaszać, na jakiej zasadzie Pani Dyrektor to 
zrobiła? Ogólnie jako tako Pani Dyrektor podlega przecież tutaj Pani Wójt więc nie wiem 
czy tak mogła sama to zrobić. Po za tym  jakby nie było jestem mieszkańcem tej gminy 
płacę podatki, inne osoby które handlują w tamtych miejscach nie są usuwane, więc 
chciałam się tak troszkę rozeznać w tej sprawie. O co tak dokładnie chodziło bo na 
przykład sytuacja z Biesiady 9 lipca, gdzie postawiłam tam przyczepę i Pani Dyrektor 
zobaczyła, że na placu jest pusto po prostu i wykonała do nas telefon z zapytaniem czy 
mamy jeszcze możliwość przestawienia tej przyczepy na plac ponieważ tam nie ma 
zapewnionej gastronomii, są puste miejsca i źle to wygląda. Więc wtedy mogłam być z 
przyczepą, w tym momencie nie mogłam.
P. Przew. – czy jeszcze chce Pani cos dodać
P. Kępa mieszkanka gminy – no chyba nie, chyba że powiem jeszcze coś w trakcie.
P. Wójt – powiem szczerze, że nie jestem dokładnie przygotowana do odpowiedzi, bo 
pismo wpłynęło wczoraj po południu. Ale dobrze się składa bo jeśli chodzi o stronę prawną
jest dzisiaj obecny nasz Radca Prawny to jeśli chodzi o wykładnie prawna to udzieli 
wszelkich wyjaśnień. Natomiast jeśli chodzi o to, bo jeżeli jest to skarga oficjalna tona 
kierowników jednostek organizacyjnych można składać skargi do naszej Komisji Skarg 
przy Radzie Gminy i wtedy będzie rozpatrywać jakie były powody, jak to się działo no to 
trzeba wysłuchać 2 strony. Jeszcze po dożynkach z Panią Dyrektor nie rozmawiałam 
zwłaszcza, że pismo wpłynęło wczoraj po południu więc trudno mi się do tego odnieść. 
Natomiast jeżeli chodzi o stronę prawna za chwileczkę możemy poprosić prawnika i udzieli
wyjaśnień.
P. Przew. – czy Pani potrzebuje tego bo jak jest dzisiaj prawnik?
P. Kępa mieszkanka gminy – oczywiście, o to chodzi, że właściwie nie wiem dlaczego 
jednym wolno a drugim nie wolno. Są to takie sytuacje, że właściwie nie wiem. Policja też, 
przyjeżdżają, robi przedstawienie no ale mieli zgłoszenie i musieli. Nawet na przyszłość ja 
chcę wiedzieć czy takie rzeczy mogę robić, czy to jest mi zabronione jakoś prawnie, że ni 
mogę?
P. Wójt – ja mogę wstępnie odpowiedzieć bo wiem jaka jest odpowiedź ale zaraz przyjdzie
Radca to on musi udzielić stosownych odpowiedzi językiem prawniczym. Jeżeli chodzi o 
handel jeśli ktoś ma zarejestrowany handel na działce prywatnej jeżeli ma zgodę tego 
właściciela może handlować. Jeżeli natomiast chodzi o zgłoszenie to każdy obywatel nie 
zależnie czy to jest kierownik jednostki organizacyjnej gminy czy to jest normalny obywatel
czy zwykły Kowalski, że tak powiem może zgłosić na Policje każdą interwencję. Policja 
musi przyjechać, bo rzeczywiście musi. Nie ma Radcy to wtak8im razie ja na podstawie 
tego co wiem to udzielę informacji. Policja musi przyjechać no i wtedy ona ocenia czy ta 
interwencja czy ta interwencja jest słuszna. Jeżeli jest słuszna to wtedy karze mandatem 
albo jeżeli jest to przestępstwo to wszczyna postepowanie.
P. Kozioł – płaciła Pani?



P. Kępa mieszkanka gminy – nie zapłaciłam mandatu ponieważ Policja uznała, że nie ma 
jakiejkolwiek podstawy żeby mnie karać, taka prawda. A ja się chce dowiedzieć czy Pani 
Dyrektor Centrum Kultury miała podstawę wzywać na mnie Policję?
P. Wójt – ja nie wiem czy miała podstawę bo to trzeba dopiero wyjaśnić. Jeżeli chodzi 
proszę Państwa o handel to jest to odwieczny problem, tak się dzieje jak są organizowane 
jakieś imprezy czy są tacy co handlują stacjonarnie czy jest handel obwoźny. To 
odwiecznie jest walka, jak pamiętamy to się toczyła pomiędzy naszymi handlowcami a 
tymi którzy prowadzą handel obwoźny. A w tej chwili ja nie wiem ale jeżeli Pani Dyrektor 
zrobiła takie zgłoszenie to być może jej chodziło o to, żeby po pierwsze Koła Gospodyń 
miały swoje stoiska i miał też ten Pan co miał dmuchańce dla dzieci. Więc być może, że o 
to chodziło. Natomiast trudno mi się w tej chwili wypowiadać jak nie mam wyjaśnieni ze 
strony drugiej. Natomiast Pani Doroto jeżeli chce Pani żeby było tak jakby oficjalne 
zgłoszenie, czy mam to potraktować jako oficjalna skargę bo ja wtedy przekazuję i całe 
dochodzenie prowadzi Komisja Skarg.
P. Kępa mieszkanka gminy – tak.
P. Wójt – to będzie to przekazane do komisji.
P. Kępa mieszkanka gminy – samo to, że nie byłam na placu.
P. Wójt – jeżeli jest to plac zamknięty to jeżeli chce się wjechać to misi się mieć zgoda 
właściciela i organizatora imprezy, ponieważ tutaj było poza placem więc można.
P. Kowalska – czyj ten plac był Krokosza?
P. Bąk – na początku gdzie Pani stała?
P. Kępa mieszkanka gminy – na początku był to parking.
P. Przew. – na powiatowym czy gminnym?
P. Wójt – nie do należy do powiatu.
P. Przew. – jak nie nasz parking to co my do tego mamy.
P. Wójt – teraz to my tego nie rozpatrzymy. Pani Dorota sama powiedziała, że trzeba to 
potraktować jako oficjalna skargę to zostanie Pani Przewodniczącej Komisji Skarg 
przedstawiona i wtedy Komisja się zbierze. Wiadomo jak to jest przy takich skargach jedna
strona złoży wyjaśnienia pewne sprawy są już zawarte w tym piśmie no i druga strona 
zostanie poproszona o wyjaśnienia. Odbywa się to na posiedzeniu Komisji Skarg i wtedy 
zostanie o tym powiadomiona Rada.
P. przew. – dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos?
P. Sekuła – miał być zaproszony na Komisje Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych. Któraś 
z kolei się odbyła i nie ma. Mamy parę takich spraw jak np. koszenie poboczy. Chwasty 
rosną na 2 m, wyjeżdża się z drogi gminnej na powiatową i nic nie widać. Dzisiaj jadę i 
wydze, że jest wykoszony tylko taki pasek a kto ma kosić dalej? To stanowi zagrożenie. 
Na wprost szkoły w Wilkowej jest skrzyżowanie, ludzie sobie życzą przejście dla pieszych i
próg spowalniający. Nie ma przejścia od strony Połańca, ludzie mieszkają, stoi Policjant i 
przywala się o to, że przechodzą przez jezdnię jak nie ma przejścia to co maja fruwać. Ten
problem trzeba poruszyć bo z nadmierna prędkością ludzie tam się poruszają, jest szkoła. 
Po prostu lepiej dmuchać na zimne niż po fakcie.
P. Przew. – Pani Wójt tutaj to Pan Dyrektor, oczywiście możemy go tu zaprosić rozmawiać 
z nim na te tematy ale ja myślę, że dobrze by było wcześnie bo zanim będzie następną 
sesja to jakiś czas upłynie a koszenie odbywa się już. Faktycznie nie tylko radni ale i 
mieszkańcy zgłaszają, że jak kosi to pobocze to nie kosi całą szerokością maszyny tylko 
jedzie i zabiera tylko pół metra a resztę zostawia i rosną później krzaki i jest później 



problem. Samochodem tak jak mówicie wyjeżdża z drogi podporządkowanej na drogę 
powiatową wysuwa się i nic nie widać, bo jak jedzie wyższym samochodem to inne 
możliwości i druga sprawa, że te krzaki się rozrastają.
P. Szymański – ale jak jedziesz wyższym samochodem to gałęziami zawadzasz.
P. Przew. – o to chodzi i żeby to właśnie uczulić Zarząd Dróg Powiatowy. Ja ze swojej 
strony jeśli Państwo chcecie to zaprosimy Pana Dyrektora następną sesję. Nie wiem czy 
chcecie na komisje czy na sesję.
P. Sekuła – na sesję.
 
P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos? Nie widzę. wobec tego dziękuję 
wszystkim za przybycie zamykam obrady dzisiejszej sesji.
 
Sesja trwała 1 godzinę 30 minut.
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


